
Fäxhult    PROTOKOLL 
Samfällighetsförening 
512 94 HOLSLJUNGA   2019-12-15 

 

Art: Styrelsemöte 

Tid: 11.00 – 13.00 

Plats: Hemma hos Eira Hallikainen  

Närv: Tony Hjortsberg 
 Lena Söderqvist 
 Eva Larsson 
 Eira Hallikainen 
 Johan Edgren 
 Andreas Eriksson-Sik 
 
§  1 Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna, och förklarade mötet öppnat. 
 
§  2 Dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
 
§ 3 Val av sekreterare 
 Till sekreterare för mötet valdes Eva Larsson. 
 
§  4 Val justerare 
 Till att justera dagens protokoll valdes Eira Hallikainen. 
 
§  5 Föregående mötes protokoll 
 Inköp och koll av vägskyltar, skjuts upp till våren. Tony 

 Nytt vägkollsschema till åretruntboende är gjort. 
Några överbetalar sina fakturor, vilket vållar lite bekymmer. BESLUTADES att 
Eira skriver på berörda medlemmars fakturor till nästa utskick. 

 
§ 6 Ekonomi 
 Alla medlemsavgifter är betalda. 
 Vi har ca 254.000:- på våra konton.  
 
§ 7 Arbetsgrupper 
 Bryggor 
 Andreas vill ha en uppdaterad båtplatslista. 

Kom ihåg: Skriva en påminnelse innan båtbryggan tas upp för att alla ska ha 
möjlighet att ta upp sin båt INNAN båtbryggan tas upp. 
4 st sektioner/båtbrygga är undanlagda för reparation till våren 
 



Parkområde 
Åkgräsklipparen läcker olja. BESLÖT att Eira pratar med Såg o Motortjänst om 
en eventuell service i Mars-20. Hon återkommer med ca pris. 
 
Brunnar 

 Antero ”spolar” brunnen i ggn/månad nu under vinterperioden. 
 

Vägar 
 Johan kollar status på vägarna tills nästa styrelsemöte. (ev.sladdning) 
 

Trivselgrupp 
Lite dåligt med mat på senaste städdagen. Vi blir bättre på detta, det får 
absolut inte ta slut. (det är en stor del av den sociala biten på städdagen) 
 
Takpappen på Bastun har släppt i blåsten. Antero tog på sig att kolla detta. 
 
Hemsida 

 - 
 
§ 8  Planering av kommande aktiviteter 
 Till nästa styrelsemöte ska alla ta sig en funderare på vad vi kan göra för att öka 

trivseln i Fäxhult, eller något som vi tycker behövs av någon annan anledning. 
 (vi diskuterar budget på nästa möte) 
 
 Eva gör en möteslista där vi preliminärbokar alla våra möten. 
 
§ 9 Övriga frågor 

Våra nya vänner Vildsvin är lite närgångna på vissa ställen. Eva får uppdraget 
att kolla om och hur vi kan skjuta dessa ”små”. Eva återkommer så fort hon vet 
mer. 
 
Eva har haft besök av glesbygdspartiet som ville ha en diskussion om vatten o 
avlopp. Eva tar kontakt med Jan Unosson i ärendet och återkopplar till 
styrelsen när dom har kollat upp detta.  

 
§ 10 Nästa möte 

Nästa möte bestämdes till söndagen den 22/3-2020 kl 11.00 hemma hos Tony 
på Brunnsvägen. 

 
§ 11 Mötets avslutning 

Ordförande tackade för visat intresse och god fika och förklarade mötet 
avslutat. Vi önskade varandra en God Jul och Gott Nytt År !  

 
 Svenljunga 2019-12-15 
 Vid protokollet   Justeras 
  
 Eva Larsson    Eira Hallikainen 


